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Catàleg de títols. El rector informa de les novetats incorporades al catàleg de titulacions arran  
la darrera reunió de la subcomissió d’ensenyaments tècnics. Ressalta que en relació a la última 
llista de la qual es disposava, els canvis se centren en la incorporació de dos nous màsters: un 
d’Enginyeria Ambiental i un altre de Geodèsia i Cartografia. D’altra banda, pel què fa a l’àmbit 
de les TIC, el rector anuncia la possibilitat que s’hi incorpori un nou grau: l’Enginyeria 
Audiovisual. A això afegeix que en cas que s’acceptés la possibilitat d’especialitats en els títols 
de grau, aquest darrer títol acabaria essent una especialitat de l’Enginyeria de 
Telecomunicació. El rector explica també que el secretari d’Estat ha anunciat per al proper 20 
de juliol la primera reunió constitutiva de la comissió d’experts que avaluarà la proposta de 
catàleg i que tot fa preveure que aquest es farà públic entre finals d’octubre i principis de 
novembre. 
 
Habilitació. En el Consejo de Coordinación Universitaria del 30 de juny es va presentar la 
proposta de convocatòria d’habilitació 2005 que, com se sap, hauria de ser l’única d’enguany. 
La qüestió no va quedar tancada, ja que la CRUE ha mostrat el seu desacord sobre el nombre 
de places convocades. La primera intuició del Ministeri va ser convocar un total de 606 places 
de CU per a 226 peticions i 485 de TU per a les 225. Davant el desacord manifestat pels 
rectors, el Ministeri va fer una proposta de convocatòria de 1.019 places de TU. Aquesta 
proposta també va ser considerada d’insuficient  i el  Ministeri es va comprometre’s a presentar-
ne una de nova abans de finals de juliol. 
 
Decret del Becari. El rector explica que el Consejo de Coordinación Universitaria va informar 
positivament sobre el Decret del Becari d’Investigació; decret que estableix la fórmula 2+2 (dos 
anys de beca i dos anys de contracte de pràctiques). 
 
Títols i gènere. El rector informa que, davant la seva proposta per evitar la discriminació per 
raó de sexe en el nou catàleg de títols, la subcomissió d’estudis tècnics ha recollit la proposta 
en el llistat de títols amb les noves denominacions. Tot sembla indicar que no hi haurà 
problema per tal que el Ministeri adopti, de manera generalitzada, aquestes recomanacions. 
També informa que s’ha fet àmplia difusió del posicionament que sobre la presència de la 
tecnologia en el sistema educatiu, ha fet la nostra Universitat.   
 
Avaluació. Ferrer Llop explica que ha finalitzat el procés d’avaluació que ha portat a terme  
l’European University Association (EUA) i que s’està en l’espera de la presentació de l’informe i 
de les conclusions de l’avaluació que podria fer-se d’aquí un parell de mesos. 
  
Finançament. Els rectors catalans han mantingut recentment una reunió amb el conseller 
d’Economia i Finances, Antoni Castells. En el decurs de la reunió, el conseller els ha presentat 
el model de finançament proposat per l’Estatut. Per la seva banda, els rectors van manifestar al 
conseller el seu descontentament pel finançament universitari ja que es preveu que aquest no 
augmenti més enllà del 3,8% anual establert a la LOU. Per a fer front a aquesta situació, els 
rectors han acordat reunir-se amb la finalitat d’establir les mesures i estratègies conduents a 
l’obtenció d’un millor finançament. A tall d’exemple, el rector explica que mentre la Universitat 
Politècnica de València va rebre de la Generalitat valenciana un total de 153 milions d’euros el 
2004, la UPC en va rebre 115 de la Generalitat de Catalunya. 
 
Acreditació del català. El rector informa que el Consell Interuniversitari de Catalunya ha fet un 
informe positiu sobre el Decret d’Acreditació del Català per al professorat, previst a la LOU. En 
línies generals, el decret estableix l’exigència de nivell C o equivalent que, en el cas del 
professorat contrcatat s’haurà d’acreditar en el termini d’un any i que en el cas del professorat 
funcionari en el moment del concurs. 
 
Escola d’Agricultura. El rector es felicita pel desenvolupament de l’acte d’inauguració del nou 
edifici de l’Escola d’Agricultura al Campus del Baix Llobregat i anuncia la posada en marxa de 
l’Edifici de Serveis del Campus per a l’inici del curs vinent. 
 



Campus del Besòs. El rector explica que recentment s’ha anunciat l’acord entre el Consorci 
del Campus del Besòs i el Consorci Escola Industrial de Barcelona (CEIB) per al trasllat de 
l’Escola Industrial; aviat es tancarà el conveni amb la Diputació de Barcelona pel qual aquesta 
aportarà 23 milions d’euros per al trasllat del centre. Anuncia que queda pendent un segon 
conveni per concretar quines seran les condicions de les noves instal·lacions, ja que és 
previsible que la inversió de la Diputació sigui insuficient, cosa que obligaria el CEIB a 
aconseguir inversions addicionals per a la reubicació de l’Escola. Així mateix, informa de 
diverses reunions per tractar de la instal·lació en el campus de l’EPSEB i d’una Escola 
d’Arquitectura, per desdoblar l’ETSAB. 
  
CIM. El rector confirma la resolució dels temes pendents al voltant de la redefinició del Centre 
CIM. Per fer front a certs deutes pendents amb personal i proveïdors de l’antic Centre, s’ha 
optat per un crèdit d’uns 840.000 € a l’ICT, recuperables per la venda o l’opció de compra del 
locals que l’ICT té al carrer Granada. 
  
Acord amb SIEMENS. La Universitat està estudiant constituir un centre mixt –sota la fórmula 
d’Unió Temporal d’Empreses (UTE)– amb Siemens i TMB. L’objectiu del centre seria 
desenvolupar la tecnologia que haurà de permetre el funcionament dels combois de la línia 9 
de metro sense necessitat de conductor. Serà la primera vegada que s’opta per aquesta 
formula que, d’entre altres avantatges, permet accedir a subvencions que d’altra manera no es 
podrien sol·licitar. Al centre, ubicat a Cornellà, hi treballarien tècnics de Siemens i investigadors 
de la UPC. 
 
Cambra de Comerç. En la línia d’intervencions públiques de rendiment de comptes davant la 
societat, el rector informa que fa uns dies va intervenir davant el plenari de la Cambra de 
Comerç. És la primera vegada que un rector d’universitat compareixia davant aquest plenari. 
 
 


